
Beste, 
 
Via deze weg wil ik graag schriftelijke vragen, conform artikel 32 RvO, stellen over het 
kruispunt Turnhoutsebaan-Tijvoortsebaan. 
 
Geacht college, 
 
In zowel het bestuursakkoord ‘Goirle: sterk en in balans’, als ’samen bouwen’ staat de ambitie 
opgenomen om in de huidige bestuursperiode het kruispunt Turnhoutsebaan-Tijvoortsebaan 
verkeersveiliger te maken. 
Op 16 mei jongstleden heeft u raadsvragen beantwoord omtrent de verkeersveiligheid op dit 
kruispunt. Naar aanleiding van die beantwoording heeft de fractie van Lijst Riel Goirle nu de volgende 
vragen. 
 
Planvorming Proeftuin Fokmast en rotonde Turnhoutsebaan 
Op de vraag of de aanleg van een rotonde op het betreffende kruispunt versnel kan worden 
gerealiseerd. Geeft u aan te overwegen om deze werkzaamheden uit het bestemmingsplan Fokmast 
te halen. Daarbij gaf u de winstwaarschuwing dat de planvorming nog wel enige tijd kan duren. 
 
Kan u aangeven in hoe ver u bent met de planvorming en de verwachte realisatie? Zowel van 
Proeftuin Fokmast als geheel als eventueel de aparte realisatie van een rotonde op dat kruispunt. 
 
Financien en planning verkeerslichten 
Lijst Riel Goirle is van mening dat er snel maatregelen getroffen dienen te worden op bovenstaand 
kruispunt. Wij zien het liefst zo snel mogelijk een definitieve oplossing, zoals de eerder genoemde 
rotonde. 
 
Wij waren aangenaam verrast dat u bij de beantwoorden aangaf te willen voorzien in een tijdelijke 
oplossing als de planvorming lang op zich zou laten wachten. U had het toen specifiek over het 
plaatsen van verkeerslichten. Echter, zo gaf u te kennen, zocht u daarvoor nog de benodigde gelden. 
De gelden voor deze tijdelijke oplossing lijken niet in de begroting te zijn opgenomen. 
 
Heeft u binnen de bestaande budgetten financieel mogelijkheden gevonden om deze tijdelijke 
oplossing spoedig te realiseren? 
Zo niet, kan u aangeven waar deze zijn opgenomen in de programmabegroting 2024? 
Kan u aangeven wat de kosten zijn van de door u voorgestelde tijdelijke oplossing?  
Tot slot, kan u aangeven of en wanneer u voornemens bent deze tijdelijke oplossing te realiseren? 
 
Wij danken u alvast voor de beantwoording. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Mark Verhoeven 
Fractievoorzitter Lijst Riel Goirle 
 


